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Gemensamt råd för 

funktionshinderfrågor 

vid fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden samt 

idrottsnämnden och Stockholm Globe 

Arena AB 

Protokoll 6/2022 

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 9 november 2022  

kl 13.00 – 14.05 
   

 Plats Kungsträdgården, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

 

 

Stefan Mattsson Dolores Back 

  

 
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Stefan Mattsson (SRF), ordföranden 

Dolores Back (Funktionsrätt Stockholms 

stad/Neuroförbundet), vice ordföranden   

Eva Söderbärj (Funktionsrätt Stockholms stad /FUB) 

Britt-Inger Stjernström (Funktionsrätt Stockholms stad/R) 

Teresa Melin (Funktionsrätt Stockholms stad /Astma & 

Allergiföreningen i Stockholm med omnejd)  

 

Ledamöter från idrottsnämndens funktionshinderråd: 

Dolores Back (Funktionsrätt Stockholms 

stad/Neuroförbundet), ordföranden   

Eva Söderbärj (Funktionsrätt Stockholms stad /FUB) 

Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 

Personskadeförbundet, RTP) 

Teresa Melin (Funktionsrätt Stockholms stad /Astma & 

Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 

 
Tjänstemän: 

 Rådens sekreterare Kerstin Thörner och Marie Norrberg, 

samt föredragande Erika Kenne § 4. 

 
 



 

 Råd för funktionshinderfrågor 2022-11-09 
 

 Sida 2 (4) 

 
  

 

 

 
 

 

 
www.stockholm.se  

 § 1 
Val av justerare  

Beslut 

Rådet utser Dolores Back att tillsammans med 

ordföranden Stefan Mattsson justera dagens protokoll.  

 § 2  
Dagordningen fastställs 

Dagordningen godkänns med tillägg under punkten 

övrigt: 

• Uppföljning av felanmälningar. 

• Inbjudan till informationskväll 1 december från 

funktionshinderombudsmannen. 

• Betongparken vid Tele2 Arena 

 § 3 
Föregående protokoll 

Rådet godkänner protokoll nr 5/2022 från 

fastighetsnämndens och miljö- och hälsoskyddsnämndens 

funktionshinderråd den 10 oktober och protokoll 5/2022 

från idrottsnämndens funktionshinderråd den 19 oktober 

som läggs till handlingarna. 

 § 4 
Enskedehallen 

Föredragande: Erika Kenne (fastighetskontoret) 

Enskedehallen uppfördes på 1960-talet. I huset finns 

bland annat två idrottshallar, en bowlinghall och simhall.  

När husets systematiska brandskyddsarbete sågs över 

upptäcktes brister i frångängligheten. Frångänglighet 

innebär möjligheten för personer med nedsatt rörelse- 

eller orienteringsförmåga att utrymma en byggnad. 
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På våning två finns lilla hallen, en idrottshall som används 

främst för skolundervisning och idrott kvällstid. I 

anslutning till lilla hallen finns en hiss som är belägen i en 

av hallens kortsidor. I hallen finns även en ridåvägg som 

när denna är nedhissad tidigare blockerade utrymning via 

trapphuset där hissen ligger.  

För att förbättra frångängligheten på våning två i 

Enskedehallen har fastighetskontoret skapat två stycken 

säkerplats, en i lärarrummet och en i trapphuset på husets 

andra kortsida, samt skapat en ny utrymningsväg runt 

ridåväggen när denna är nedhissad. I samband med att 

säkerplats skapades i lärarrummet byggdes även en 

rullstols-wc i anslutning till lärarrummet. Åtgärderna var 

klara sommaren 2022. 

 § 5 
Utvärdering av studieresa 21 september 

Råden konstaterar att studieresan var en bra aktivitet och 

att det var berikande att vara på plats på anläggningarna.  

Beslut 

Råden beslutar att uppföljning av synpunkter som 

framgått av minnesanteckningar från studieresan ska 

följas upp på rådens nästa möte våren 2023.  

 § 6 
Rådsgemensam bevakningslistan 

Råden lägger till följande ärenden till gemensam 

bevakningslista:  

• Idrottsförvaltningens arbete med information om 

lokalers tillgänglighet på webben.  

• Aktiviteter och verksamhet inom 

funktionshinderområdet i Enskedehallen 

(idrottsförvaltningen) 

• Studieresa hösten 2023 där nämndernas presidium 

bjuds in. Rådssekreterarna tar med sig frågan vidare 

till respektive presidium.  
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• Uppföljning av synpunkter från studieresa 2022 

 § 7 
Övriga frågor 

Uppföljning av felanmälningar 

Ordföranden Stefan Mattsson informerar rådet om den 

skrivelse som lämnats in av ordföranden till 

fastighetsnämndens nuvarande ordförande.  

Råden diskuterar frågan om uppföljning av 

felanmälningar och varför dessa inte följs upp.  

Beslut 

Råden önskar att fastighetskontoret informerar om hur 

kontoret arbetar med uppföljning av felanmälningar i 

fastighetskontorets publika lokaler. 

Inbjudan till informationskväll  

Rådet får information om informationskväll 1 december 

från funktionshinderombudsmannen. 

Betongparken 

Jan Delvert efterfrågar information om Betongparken vid 

Tele2 Arena. Rådssekreterare Marie Norrberg tar med sig 

frågan.  

Ordföranden Stefan Mattsson tackar för mötet och 

konstaterar att rådens samarbete varit bra och givande 

under det gångna året. 

 

 

Vid protokollet 

Kerstin Thörner 
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